



中国船级社  
CHINA CLASSIFICATION SOCIETY

证书格式号/Form: A01.01-

产品检测和试验机构认可证书  
CERTIFICATE OF TEST AGENCY APPROVAL

证书编号/Certificate No. DB17S00001

兹证明本证书所述试验机构具备按照本社接受的试验标准进行本证书所列产品试验的能力和条件。

This is to certify the agency stated in the certificate is available with the ability and conditions to test the relevant products in accordance with the standards accepted by this Society.

检测和试验机构/ Test Agency

Labotech International Co.,Ltd

1-16 Fukazu-cho, Nishinomiya-shi, Hyogo Japan.

认可试验范围/ Items of Test Approved

电气电子产品的以下试验 (具体项目见本证书附页):  
Following Tests for Electrical & Electronic Product:  
(detail see attached sheets of this certificate)

- 性能试验  
Performance Test
- 环境试验  
Environmental Test
- 电磁兼容试验  
Electromagnetic Compatibility Test
- 特殊试验  
Special Purpose Test
- 人身安全测试  
Safety Precautions Test

试验主要适用标准/ Main Test Standards

相关 IEC 标准及其他公认标准, 具体见本证书附页。  
Relevant IEC Standards and other Public Standards, detail see attached sheets of this certificate.

证书有效期至/ This Certificate is valid until 2022年1月27日 / Jan. 27, 2022

发证机构 中国船级社大阪分社 签发日期 2018年1月20日  
Issued by CCS Osaka Branch Date Jan. 20, 2018

本证书根据中国船级社《钢质海船入级规范》及有关程序规定签发。关于证书的有关规定见本证书背面的说明。当本证书包括多页纸张时, 则所有证书页为一个整体, 必须同时使用。每一页证书均须由本社盖章方为有效。证书复印件无效。任何单位和个人均不应摘录或节选本证书的部分内容。本认可证书不代表本社对个体产品质量的检验。有关各方对所持证书的真实性有疑问时, 可以向本社检验机构咨询。  
This Certificate is issued pursuant to the Rules for Classification of Sea-going Steel Ships and related procedures of the Society. Refer to the back of the certificate for detailed requirements of the certificate. When the certificate consists of more than one page, all pages of the certificate are taken as a whole and are used simultaneously. No certificate page is valid without bearing the stamp of the Society and no copied form of the certificate is regarded as valid. Any part of the certificate is not to be extracted or abridged by any unit or individual in any form. This approval certificate does not constitute the inspection of the Society about the quality of the unit/batch product. Related parties who are doubted about the authenticity of the certificate may inquire of the Society or its offices.



中国船级社总部/CCS headquarters: 北京市东直门南大街9号船检大厦 邮编: 100007 电话/Tel: +86(10)58112288 传真/Fax: +86(10)58112811  
CCS Mansion, 9 Dongzhimen Nan Da Jie, Beijing 100007, China 网址/Web Site: http://www.ccs.org.cn  
本地检验机构/CCS Local Office: 中国船级社大阪分社 CCS Osaka Branch 电话/Tel: 0081-6-65341438 传真/Fax: 0081-6-65341436

DB38638819

Nº 17365948